
Записник са састанка са представницима клубова 

Беочин, 29.5.2022. 

 

Састанак је одржан у форми округлог стола. Тема су биле измене пропозиција лигашких 

такмичења. 

Представници клубова су изнели следеће ставове. 

 

Стојанов Слободан, „Нови Сад“: 

- начин играња такмичења треба тако направити да буде одржив, да се не мења често, 

- подржава увођење плејофа, јер то у такмичење уноси неизвесност и занимљивост, 

- треба детаљно уредити жреб за плејоф, додати део за полуфинале, 

- број страних држављана у екипама треба да остане ограничен на 2 у екипи, 

- боље је да се укине могућност измене и додавања играча у екипама у полусезони, 

- у неким државама постоји обавеза да један од играча буде млађи (У21); или утврђен 

минималан број домаћих играча, 

 

- слаже се да се укине могућност одлагања утакмица, осим у случају наступа за 

репрезентацију Србије на првенствима и ИТТФ турнирима за сениоре, или у 

међународним ЕТТУ куповима, 

 

- подржава утврђење минималног броја утакмица као услов за наступ у плејофу и плејауту,; 

услов треба да важи само за стране држављане.. 

 

Слободан Лугоња, “Стенес“: 

- сматра да предложене измене неће довести до битних промена, јер је проблем  

незаинтересованост клубова који не играју са најбољим играчима до краја, 

- подржава увођење плејофа, 

- мисли да је бољи стари систем „гост-домаћин“ 

 

- број страних држављана у екипи треба да ограничен, да остане исти (2), 

- предлаже укидање зимског прелазног рока, 

 

- треба увести минимални процента одиграних  утакмица као услов за наступ у плејофу и 

плејауту,; на пример да то буде око 60%, 

 

- укидање могућности одлагања утакмица начелно подржава, али уз могућност да се у 

оквиру недеље омогући измена, ако је разлог заузеће дворане. 



 

Мирко Гавриловић, „Спартак Инфостуд“: 

- мисли да је ситем „гост – домаћин“ најпогоднији, због спонзора, публике, турнирски 
систем много смањује број утакмица „код куће“, 

- сматра да број странаца у екипама треба да остане ограничен, 

 

- подржава увођење минимума утакмица као услова за играње у плејофу., 

 

Јован Стојшин, „Војводина“: 

- измене су прихватљиве, 

- измене треба правити тако да могу да доведу до лакшег налажења спонзора, 

-  

- допринос страних играча у лигама није велики, јер не учествују у тренажном процесу, 

- сматра да не треба мењати правила само да би наши и страни играчи играли у што више 

лига, 

- не треба оставити могућност да се на спискове екипа додају нови играчи у полусезони, 

 

- подржава увођење минимума утакмица као услова за играње у плејофу. 

 

Роберт Фишер, „Спарк“: 

- мисли да је турнирски систем атрактиван и да предложене измене могу да додатно 

унапреде такмичење, 

- спонзора и публике до сада нисмо имали, тако да враћање на стари систем не би томе 
допринело, 

- мисли да се може допусти неограничен број страних држављана на списковима екипа, уз 

услов за наступ у плејофу, 

 

- подржава увођење минимума утакмица као услова за играње у плејофу. тако да  

неограничен број страних држављана на списковима екипа не био довео до тога да се 

играч појави први пут у плејофу.  

 

Николае Лупулеску, „Униреа“: 

- турнирски систем у првом делу је добар, 

- подржава увођење плејофа и плејаута, 

- мисли да се може допусти неограничен број страних држављана на списковима екипа, 

 



- мисли да није добро увођење услова од 3 обавезне утакмице за играче  у другом делу, као 

услов за плејоф. 

Мијодраг Грандић, „Раднички Беочин“: 

- сматра да је важно да се играју утакмице на домаћем терену, због публике и спонзора и 

развоја спорта на локалном нивоу, 

- 5 или 3 утакмице на домаћем терену је јако мало, 

- број страних држављана у екипи треба да ограничен, да остане исти (2), 

- страни државаљни треба да имају исти третман као и домаћи, у погледу услова за наступ у 

плејофу, 

 

- слаже се да се укине могућност одлагања утакмица. 

 

Иван Крстић, „Пожаревац“: 

- прихватљив је неограничен број страних држављана у екипама, или да остане исти (2), 

 

- треба поставити услов за наступ у плејофу, 

- услов може да укључи проценат наступа од укупног броја утакмица у целом првенству од 

60-70%,  

  

- треба да се размотри играње у супер лигама до 3 победе, јер утакмице сувише дуго трају, 

што смањује интересовање публике и спонзора, предлаже систем А-B-C-A-B или дубл-A-B-

C-A. 

- у нижим лигама може да остане да се игра до више победа, 

 

- сматра да заузеће дворане не може бити разлога за одлагање утакмица, јер у сваком 

месту постоје и друге дворане. 

 

Сви присутни начелно подржавају увођење обавезе преноса утакмица на интернету. Јован 

Стојшин из „Војводине“ је изнео своја искуства о преносима свог клуба. О ограничењима и 

предностима појединих платформи, техничким проблемима, броју прегледа и слично. 

Већина присутних сматра да треба укинути зимски прелазни рок, или макар укинути могућност 

измене екипа током сезоне. 

Александар Каракашевић предлаже да се унесе у правила да се под наступм у екипи подразумева 

присуство играча на утакмици, без обзира да ли је играо или не. Треба размотрити да ли да се 

таксе за регистрацију страних држављана повећају. Преноси утакмица на интернету су одлични, а 

СТСС има прелиманарне споразуме о најповољнијем техничком решењу за клубове. 

 

Беочин, 29.5.2022. 


